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Verslag van de (digitale) vergadering Adviesraad voor Sport van 17 november 2021  

 

Aanwezig: John van den Berg (voorzitter), Catharina Abels, Ron Jansen, Kees Mol, Rachid Najib, 

Soraya Samuels, Carola Uilenhoed en Wendy van der Meijs (secretaris).  

Vanuit de gemeente: Hilbert Bredemeijer (wethouder sport), Michael Malschaert 

(bestuursadviseur), Peter van Veen (directeur), Jan-Willem Meppelink. 

Verhinderd: Wimar Bolhuis, Karen Bosch, Troy Douglas, Rob van Bokhoven, Nynke Lely-Straatsma 

Edwin Lokkerbol, Elvira Stinissen. Lisette van den Heuvel, Bart Volkerijk. 

 

 

1. Opening 

De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering en heet alle leden van harte welkom. Een speciale 

dank aan de wethouder Hilbert Bredemeijer alsook Michael Malschaert, Peter van Veen en Jan-Willem 

Meppelink van de gemeente Den Haag. 

 
Er is kort stilgestaan bij de nieuwe covid-maatregelen die per 6 november van kracht zijn en de 

gevolgen ervan voor de sportverenigingen. 

Hilbert ervaart dat clubs teleurgesteld zijn over de strengere maatregelen. Zaken als controle bij de 

ingang op QR-code, handhaving van de corona-regels en geen publiek vallen zwaar. Het doet geen 

goed aan het clubgevoel en de binding met de leden. 

Leden van de Adviesraad herkennen dit, mede omdat sommige maatregelen haaks op elkaar staan. Zo 

krijgen alle rij-ouders wel toegang op het sportpark, maar ouders als publiek met een QR-code niet. Al 

met al een enorme teleurstelling voor iedereen die de sport een warm hart toedraagt. 

 

De wethouder laat weten blij te zijn dat er – voor dit seizoen in ieder geval – een oplossing is gevonden 

voor ADO. Hij heeft het ervaren als een stevig proces waarbij je als gemeente enerzijds aan de zijlijn 

staat, maar tegelijkertijd ook direct betrokken bent bij het wel en wee van de BVO. 

Binnenkort heeft Hilbert een kennismaking met de nieuwe koper. De ervaringen van derden met deze 

nieuwe koper zijn positief; dat is een belangrijk signaal.  

De voorzitter stelt voor om de inhoudelijke agenda te bespreken. Door de gemeentelijke beleidsafdeling 

van de sector sport zijn 5 vragen voorbereid. Dat is een vernieuwde aanpak ten opzichte van eerdere 

besprekingen met de wethouder. Hiermee willen we verkennen of de kennis en expertise van de 

adviesraadleden meer kunnen benutten bij actuele of toekomstige ontwikkelingen die de sport in Den 

Haag aangaan.  

 

Vraag 1. Verenigingen - Vrijwilligers Voor veel verenigingen is het vrijwilligerstekort (al dan niet 

beheersbaar) een uitdaging. Vanuit de gemeente worden op dit thema diverse middelen aangeboden. 

Denk aan het gratis gebruik van de app Taakie, format voor beleidsplan Vrijwilligers, inzet van 

projectmanagers (1-op-1) en creatieve sessies met meerdere verenigingen. De illusie heerst alleen dat 

deze middelen niet voor een (grote) ommekeer zorgen, daarvoor is de uitdaging te groot. We zijn 

daarom op zoek naar nieuwe vormen van ondersteuning. Kunnen bijvoorbeeld Shared Services een 

deel van de oplossing zijn? Kan de AvS een advies uitbrengen? 

 

Ron geeft aan dat hij ideeën heeft om shared services toe te passen op de financiële huishouding van 

sportverenigingen. Door studenten te betrekken bij de taken van de penningmeester kunnen clubs 

ontlast worden en studenten in de gelegenheid gesteld worden om praktijkervaring op te doen. Peter 

reageert dat hij  graag met Ron hierover contact opneemt.   

 

Er is uitgebreid stilgestaan bij het vrijwilligersbeleid met clubs en het borgen van de continuïteit van 

het verenigingsleven. Hoe kun je de clubs toekomstbestendig maken, zonder direct in oplossingen te 

denken. Er zijn verschillende invalshoeken besproken. 
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De volgende vragen zijn kort doorgelopen: 

 

Vraag 2. Verenigingen - Sportstimulering In hoeverre kunnen sportverenigingen bijdragen om 

Haagse inwoners die achterblijven in sportdeelname in beweging te krijgen en te binden aan hun 

vereniging? 

 
Vraag 3. Sport en Bedrijfsleven Sport en Bedrijfsleven neemt in het Haags Sportakkoord een 

prominente plek in, zowel op het vlak van verenigingsondersteuning als topsport. Met het oog op het 

versterken van verenigingen kan er gedacht worden aan een samenwerking tussen sportverenigingen 

en bijvoorbeeld het MKB, terwijl bij topsportverenigingen en topsportevenementen samenwerking met 

het grote bedrijfsleven meer voor de hand ligt. Kan de adviesraad adviseren hoe deze samenwerking 

vorm kan krijgen? Waar ligt de wederzijdse meerwaarde? Hoe kan een dergelijke samenwerking 

georganiseerd worden? Wat kan de rol van de gemeente hierin zijn? 

 

Vraag 4. Harmonisatie sporttarieven De Haagse tarieven wijken op diverse onderdelen flink af van 
de regio- en G4 sporttarieven. Zo zijn de tarieven voor kunstgrasvelden en vrij zwemmen laag ten 
opzichte van de regio/G4, maar klagen de zwemverenigingen juist over de hoogte van het tarief voor de 
huur van badwater. Graag ontvangen wij een advies over de mogelijke aanpassingen van de 
sporttarieven (harmonisatie van binnen- en buitensporttarieven) waarbij het uitgangspunt is dat 
aanpassingen van de totale sportbegroting budgettair neutraal blijft.  
 

Vraag 5. Verstedelijking Hoe financieren we bij de groei van de stad en de uitbreiding van het aantal 

inwoners de groei van de daarbij behorende sportvoorzieningen? 

 

Er is stilgestaan bij de financiering van de sportaccommodaties. Dit is niet alleen een aangelegenheid 

van de gemeente. De sport zelf wordt gevraagd om hierin mee te denken. 

 

De wethouder staat open voor nieuwe visies met name om bewegen en sport betaalbaar te houden. Zo 

lijken de gelden vanuit het Rijk voor het gemeentefonds drastisch af te nemen de komende jaren. Dat 

betekent dat het nieuwe college geconfronteerd zal worden met bezuinigingen. 

 

Met elkaar wordt afgesproken om 2 vragen nader uit te werken voor de korte termijn:  

- omgaan met vrijwilligerstekort cq het continueren van het verenigingsleven en  

- het betaalbaar houden/maken van relatief dure sport zoals schaatsen en zwemmen. 

 

De voorzitter vraagt hoe de wethouder deze aanpak met actuele vragen vanuit de organisatie heeft 

ervaren. Hilbert geeft aan dat hij het op prijs stelt om de aanpak van toekomstige ontwikkelingen te 

bespreken met een brede vertegenwoordiging van de Adviesraad. De voltallige adviesraad is zo’n 

brede vertegenwoordiging, dat ziet hij graag.   

De voorzitter bedankt de wethouder en adviseurs voor hun inbreng en tijd; zij verlaten de digitale 

vergadering. 

 

Na een korte pauze vervolgt de vergadering. 

  

3a. Mededelingen 

Er zijn veel afmeldingen van leden. Van Rob, Edwin, Nynke, Bart, Karen, Lisette en Elvira is een 

verhindering ontvangen.  

 

3b Samenvatting verslag adviesraadvergadering 5 oktober 2021 

Eén opmerking: Edwin ontbreekt in het overzicht met aanwezigen (pagina 1), dit wordt aangepast. 

Verder werd het verslag zonder op- of aanmerkingen vastgesteld. 

 

3c. Samenvatting overzicht toegezonden stukken. 

De bijlage is ter kennisneming.   

 

 



 

3 

 

3d. Voortgangslijst dagelijks bestuur 

De secretaris licht kort toe: 

- er wordt een kerstkaart in de stijl van de praatplaat uit het sportmanifest ontworpen. Ca. 400 

exemplaren worden, net als vorig jaar, naar het sportnetwerk en de politiek verzonden. 

- Het is onduidelijk of het sportgala in december kan doorgaan; dit is afhankelijk van de maatregelen. 

- Bij een bijeenkomst van Platform Stad over de leefbaarheid van Den Haag Zuidwest is nadrukkelijk 

stilgestaan bij de positieve neveneffecten van bewegen en sport voor de wijk. Bewoners, organisaties 

en gemeente waren aanwezig. Er is o.a. voorgesteld om Sportpark Escamp de drager te laten zijn van 

de bouwontwikkelingen. Er is gepleit om juist te beginnen met het herinrichten van een divers en 

toegankelijk sportpark.  

- ook zijn er bijeenkomsten geweest over sport in de Binckhorst en de Vlietzone. De secretaris merkt op 

dat er bewustwording lijkt te komen dat bewegen en sport een drager kan zijn voor 

gebiedsontwikkelingen. De financiering blijft nog altijd onzeker, maar het is een eerste goede stap. Het 

is zaak om de gebiedsontwikkelingen goed te blijven volgen. 

 

4. Organisatie sportdebat en PR sportmanifest 

De secretaris licht toe dat er 1x in de vier jaar een sportdebat wordt georganiseerd om bewegen en 

sport bij de lokale politiek onder de aandacht te brengen. Dit is ter voorbereiding op de gemeentelijke 

verkiezingen en vindt veelal in februari/maart plaats. In voorgaande jaren werkte de adviesraad hierin 

samen met Stichting WSDH en voorheen met Den Haag Topsport. 

 

Er is een stuurgroep gevormd die meedenkt met de voorbereiding van het sportdebat 2022 (februari). 

Vanuit de Adviesraad zijn Bart, Edwin en Wendy betrokken. Verder nemen in de stuurgroep deel: 

Sandra van Koningsbrugge van de Stichting SGK en Hans Honders van Stichting WSDH. De 

stuurgroep komt op 30 november bij elkaar. Uitgangspunt is dat het sportdebat een nieuw jasje krijgt. 

Leden worden gevraagd ideeën aan te dragen. Om bewegen en sport op de politieke agenda te krijgen 

en te houden is aandacht voor het Sportmanifest in de media gewenst. Er is van gedachten gewisseld 

hoe dit aan te pakken. Carola stelt voor om Nathalie Nuiten eens te benaderen. Catharina oppert 

Ronald Mooiman te vragen om mee te denken hoe dit op te pakken.  

 

De voorzitter dankt de leden voor hun inbreng. 

 

5. Vaststellen vergaderdata 1e helft 2022   

De volgende vergaderingen zijn voor de 1e helft in 2022 gepland: 

woensdag 26 januari:  adviesraad vergadering  

woensdag 23 maart:  adviesraad vergadering  

dinsdag 17 mei:  adviesraad vergadering 

april/mei/juni/juli:   netwerkbijeenkomst bij evenement (nader te bepalen) 

donderdag 30 juni:   adviesraad vergadering 

 

6. Rondvraag 

De voorzitter start de rondvraag. 

De secretaris licht toe dat de formulieren voor de vacatiegelden aan alle leden in december per mail 

worden toegestuurd met het verzoek deze te controleren en te ondertekenen.   

 

7. Sluiting 

De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering rond 21.20 uur.  


